
Område  Udfordring Handling 
Tandklinikassiste
nt   

A) Uddannelsens 
gennemførselsproce
nt på august optaget 
er for lav (53% i 2023) 
 
B) 
Trepartsmålsætninge
n blev ikke nået i 
2023  
 
C) Eleverne på 
uddannelsen indgår 
primært korte 
uddannelsesaftaler 
 

A) Vi tror på, at vi kan øge gennemførslen ved at have 
fokus på læring og trivsel gennem følgende indsatser:  

• Der gennemføres trivselsaktivitet i hver 1. time 
hver onsdag. Eleverne planlægger aktiviteterne 
på skift. (lærerne udarbejder løbende en 
idébank) 

• Fokus på øget differentiering i klassen 
• Udvikling af GF2 prøvehandling med fokus på 

projektorienteret undervisning 
• Fokus på rekruttering fra gymnasier, 

handelsskoler og efterskoler 
•  

 
 
B) og C)  
Arbejdet med at nå trepartsmålsætningen og nedbringe 
mængden af korte uddannelsesaftaler, er tæt 
forbundet. Grundlæggende vil der blive arbejdet 
strategisk med at øge virksomhedskontakten.   

• Alle elever besøges i klinikken indenfor 1-2 mdr. 
efter opstart i virksomhed 

• Implementere virksomhedsbesøg inden VFU på 
GF2 

• Udvikling af nyt mesterarrangement med GF2 
elever 

• Der udarbejdes håndbog til mestre med alle 
nyttige informationer  

• Inspirationsbesøg hos Hansenberg, som lykkes 
rigtig godt med at få eleverne i lære 

 

 



Frisør A) Uddannelsens 
gennemførselsproce
nt i 2023 er rigtig flot. 
Der ønskes et 
vedvarende fokus på 
elevernes trivsel, så 
gennemførslen kan 
fastholdes på et højt 
niveau.  
 
B) 
Trepartsmålsætninge
n blev ikke nået i 
2023  
 
C) Eleverne på 
uddannelsen indgår 
primært korte 
uddannelsesaftaler 
  

Kosmetiker A) Gennemførslen på 
GF2 og i nogle 
tilfælde på HF, er for 
lav.  
 
B) 
Trepartsmålsætninge
n blev ikke nået i 
2023  
 

A) Der vil blive fokuseret på rekruttering/elevgrundlag 
ift. bedre match. Der vil blandt andet blive fokuseret på 
elever fra gymnasiet, handelsskolen og efterskoler.  
Yderligere vil der blive fokuseret på at øge trivslen på 
både grun og hovedforløb.  
 
B) For at sikre, at flere elever får en læreplads, vurderes 
det, at samarbejdet med virksomhederne skal styrkes.  
 

 



GF1 Livsstil og 
sundhed 

A) Indgangens 
gennemførselsproce
nt i 2023/2024 er 
rigtig flot. Der ønskes 
et vedvarende fokus 
på elevernes læring 
og trivsel, så 
gennemførslen kan 
fastholdes på et højt 
niveau 
 
B) Strukturen 
omkring GF1 er ikke 
som ønsket, hvorfor 
der med 
udgangspunkt i 
forskellige 
prøvehandlinger, vil 
blive arbejdet på at 
finde en bedre 
struktur for det nye 
optag i 2025.  

 

 


